

The Government of the Hong Kong Special Administrative Region  
Inland Revenue Department Business Registration Office

根據《商業登記條例》〔第 310 章〕第 19A 條就商業登記號碼 3XXXXXXX 而發出的商業登記冊內資料的電子摘錄：

Electronic Extract of Information on the Business Register issued in respect of Business Registration Number 3XXXXXXX under section 19A of the Business Registration Ordinance (Cap. 310):

(A) 業務資料

Information on the Business:

商業登記號碼及分行號碼

Business Registration No. & Branch No.:

3XXXXXXX-000

業務或法團所用中文名稱

Name of Business/Corporation in Chinese:

X X 貨櫃運輸公司

業務或法團所用英文名稱

Name of Business/Corporation in English:

KXX DXX TRANSPORTATION CO

業務／分行中文名稱

Business/Branch Name in Chinese:

[無/Nil]

業務／分行英文名稱

Business/Branch Name in English:

[無/Nil]

業務地址

Business Address:

SHOP NO. XX X/F FONGKOK  
SHOPPING CTR.  
KOWLOON

業務性質

Business Nature:

TRANSPORTATION

法律地位

Business Status:

個人/INDIVIDUAL

開業日期

Date of Commencement:

01/04/2003

結業／解散日期

Date of Cessation/Dissolution:

00/00/0000

香港特別行政區政府  
稅務局商業登記署  
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region  
Inland Revenue Department Business Registration Office

(B) 擁有人資料

Information on the Owner:

身分證號碼／商業登記號碼  
Identity Card No./Business Registration No.:

ZA12XXXXX

中文姓名／業務名稱  
Name/Business Name in Chinese:

陳 X X

英文姓名／業務名稱  
Name/Business Name in English:

CHAN, TXX MXX

住址／業務地址  
Residential Address/Business Address:

RM XXXX BLOCK X  
CITY TWO SHATIN NT

加入日期  
Incoming Date: 01/04/2003

退出日期  
Outgoing Date: 00/00/0000

\*\*\* 完 END \*\*\*



本  
樣  
SPECIMEN

*Specimen*

稅務局局長 劉麥懿明  
Mrs LAU MAK Yee-ming, Alice  
Commissioner of Inland Revenue



香港特別行政區政府  
稅務局商業登記署  
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region  
Inland Revenue Department Business Registration Office



附註：

1. 法律地位分為個人、合夥、法人團體或非屬法團的團體 4 種。
2. 稅務局自行設定的特別中文字符會以 \* 代替。
3. 在擁有人資料下的身分證號碼/商業登記號碼欄內會顯示香港發出的身分證/商業登記號碼。如該人或該業務並非持有香港身分證或商業登記證，則稅務局會分別以 ZZXXXXXX 及 9XXXXXX 的自定參考號碼作識別之用。

Notes:

1. There are 4 types of business status: Individual, Partnership, Body Corporate and Body Unincorporate.
  2. \* will be displayed as substitute for Special Chinese Characters defined by the Inland Revenue Department.
  3. The field 'Identity Card No./Business Registration No.' under the item 'Information on the Owner' will display the Hong Kong Identity Card No. or the Business Registration No. of the owner.
- Where the individual is not holding a Hong Kong Identity Card or the business is not holding a Business Registration in Hong Kong, the Inland Revenue Department will allot a reference number in the format of ZZXXXXXX and 9XXXXXX respectively.

本  
樣  
本  
SPECIMEN